
Zapisnik 
 
sa 12. sednice Upravnog odbora VKS održane 21. marta 2008. godine u biblioteci I 
interne klinike Fakulteta veterinarske medicine u Beogradu sa početkom u 12 časova. 
Prisutni:  
Radoš Railić, predsednik UO 
Nestor Babin, potpredsednik 
Članovi: Nenad Milojković, Grgo Tikvicki, Saša Stokić, Jelica Uzelac i Branka Vidić. 
Sastanku su prisustvovali predsednik Nadzornog odbora Vladimir Bogdanović, 
predsednik VKS Zoran Rašić i sekretar Komore Jadranka Tijanić.  
Sednicu je otvorio predsednik Upravnog odbora Radoš Railić i predložio Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa sednice Upravnog odbora od 22. 02. 2008. godine; 
2. Razmatranje Završnog računa za 2007. godinu i predlog Finansijskog plana VKS 

za 2008. godinu; 
3. Razmatranje predloga Jedinstvenog cenovnika veterinarskih usluga; 
4. Predlog Pravilnika o strukovnom nadzoru; 
5. Priprema Skupštine VKS; 
6. Razno. 

Predlog dnevnog reda prihvaćen je bez primedbi.  
Ad. 1. Zapisnik sa sednice Upravnog odbora od 22.02.2008. godine prihvaćen je 
jednoglasno.  
 
Ad. 2. Predsednik Upravnog odbora detaljno je obrazložio Završni račun VKS za 2007. 
godinu i predlog Finansijskog plana za 2008. godinu koje Upravni odbor treba da 
predloži Skupštini na usvajanje.  
Uz Završni račun piloženi je spisak: 

a) za otpis nerealizovanih potraživanja iz 2004, 2005 i 2006. godine  u vrednosti od 
72.685,00 dinara;  

b) manjaka obrazaca po popisu iz magacina u vrednosti od 23.093,79 dinara; 
c) predloga za otpis obrazaca na osnovu izmena u tekstu po nalogu Uprave za 

veterinu i Praktikuma i Radne sveske iz fizike zbog promene programa u 
vrednosti od 135.642,08 dinara; 

d) viška utvđenog po popisu magacina u iznosu od 27.242,27 dinara. 
Upravni odbor prihvatio je Završni račun za 2007. godinu i usvojio predlog da se troškovi 
boravka predstavnika Komore na zasedanju skupštine FVE u Krakovu prebace na 
nerealizovane putne troškove predsenika komore, kao i da se briše u tački 4a reč 
„volonterski“. Usvojena je Odluka o predloženom otpisu pod tačkom a, b, i c, kao i 
utvrđeno stanje pod tačkom d). 
 
Ad.3. Predlog Jedinstvenog cenovnika veterinarskih usluga 
Dopuna sa stavkom 3085 Pregled na mastitis brzi test (ovce i koze)100 dinara 
Izdavanje uverenja za sve ostale vrste životinja 150,00 bilo pošiljka ili jedna životinja. 
Sklonjene stavke iz dezinfekcije, deratizacije gde nismo kurentni u odnosu na 
profesinalne organizacije koje su registrovane isključivo za ove poslove. Time se 
kolegama ostavlja sloboda u formiranju ovih cena. 



Odbijen je predlog Severnobanatskog okruga za razgraničenja kod kliničkog pregleda 
različitih starosnih kategorija životinja 4:2 (1 uzdržan). 
3071 do 300 uzoraka mesečno 100 dinara po komadu umesto sadašnjih 150 nije 
prihvaćen  
Odbijen je predlog za šifru 8610 obeležavanje, uvođenje ušne markice   
4 protiv : 2 za, 1 uzdržan 
8050 i 8060 prebaciti u hirurške intervencije. 
 
Zaključeno je da se mora kod izrade cenovnika težiti vrednovanju znanja i stručnosti u 
radu sa životinjom, a ne kao parametar imati vrednost životinje. 
 
Ad.4. Predlog Pravilnika o strukovnom nadzoru usvojen je jednoglasno (u prilogu 
originala zapisnika). Za naredni sastanak treba pripremiti predloge za Pravilnik o 
stručnim smernicama. 
Ad. 5. Usvojen je predlog predsednika Komore da se Skupština održi 12. aprila 2008. 
godine sa sledećim dnevnim redom: 

1. Usvajanje Zapisnika sa Skupštine od 13.10.2007. godine; 
2. Usvajanje finansijskog izveštaja za 2007. godinu; 
3. Usvajanje finansijskog plana za 2008. godinu; 
4. Diskusija o predlogu izmena i dopuna zakona o veterinarstvu; 
5. Razmatranje Pravilnika o stručnom usavršavanju veterinara; 
6. Razno. 

Predsednik je obavestio Upravni odbor da smo od pravne službe Minisarstva dobili 
mišljenje o Pravilniku o stručnom usavršavanju i predlog da se urade izmene. Predložio 
je da Stručni odbor razmotri primedbe i da predloge. 
Upravni odbor prihvatio je predlog dnevnog reda i vreme održavanja Skupštine. 
 
Ad. 6. Razno: 
a) Predsednik Komore predložio je Upravnom odboru da odobri instaliranje Jedinstvenog 
poslovnog registra; 
b) R.Railić informisao je UO o novom napadu na veterinarskog inspektora koji se desio u 
Arilju i još jednom skrenuo pažnju na sve učestalije napade i potrebu da se tim povodom 
Komora oglasi. 
  
Sednica je završena u 16,20 časova. 
 
Zapisnik vodila      Zapisnik overava 
Jadranka Tijanić, dr. vet.     Radoš Railić,dr. vet. 
Sekretar VKS       Predsednik Upravnog odbora 
 
 
 


